
KS Tabor
SZDL ocenila priprave na relerendum

Preležni del aktivnosti KK SZDL je bil v preteklem mesecu usmerjen v
priprave za izvedbo referenduma o IV. samopnspevku. za katerega se bodo
Ljubljančani izrekali 23. novembra. Na razširjenem predsedstvu KK SZDL so
ocenill, da je bila odločitev o organizaciji javnih razprav po soseskah pravilna,
čeprav so se pokazale določene pomanjkljivosti, ki jih bo potrebno čimprej
odpraviti. Kljub temeljitim pripravam - seje predsedstva in razširjenega pred-
sedstva KK SZDL, seja delegatske skupščine. sestanki OO ZK in DPO ter
društev, sestanek političnega aktiva - je bil odziv krajanov na javnih razpravah
manjši od pričakovanega. Vendarle pa so udeleženci razprav pokazali poziti-
ven odnos do samoprispevka ter ga v glavnem podprli. Ob tem so izrazili
zahtevo po sprotni informaciji o zbranih in porabljenih sredstvih samopri-
spevka. V programu, ki je izredno obsežen, naj ostanejo le stvari. ki so realne in
bodo uresničljive.

Ko so tako ocenili tako opravljeno delo, so člani predsedstva menili, da bo
potrebno v temeljnih sredinah SZDL skupno dogovorjene sklepe in aktivnosti
izvajati z večjo odgovornostjo in doslednostjo ter istočasno dograjevati tudi
metode dela KK SZDL. Zato so imenovali posebno delovno skupino, ki bo do
letne programske konterence SZDL v novembru pripravite predlog programa
dela. Do decembra pa bodo pripravili gradivo za obravnavo vpraSanj s
področja stanovanjskega gospodarstva in razvoja hišne samouprave.

* * •
Tudi članl ZK podprli samoprispevek - O samoprispevku so na svojih

sestankih spregovorilj tudi člani obeh organizacij ZK na Taboru. Program so
podprli, zahtevajo pa, da se iz njega izloči vse tisto. kar ne sodi vanj. Izrazili pa
so tudi mnenje, da-bomo o njem glasovali v neugodni klimi, ki ]o povzroča slab
ekonomski položaj. prav tako pa so menili. da so se priprave na samoprispevek
pričele relativno zelo pozno.

Spregovonli so tudi o bližnjem obisku predsednika OK ZKS Ljubljana Center
in delegatov 10. kongresa ZKS ter 13. kongresa ZKJ. Goste nameravajo
seznaniti s polozajem KS ter njenih krajanov, spregovoriti o zaostritvi odgovor-
nosti, naraščanju kriminala. organiziranosti ZK ter še nekaierimi drugimi
vprašanji. s katerimi se srečujejo pri svojem delu, med njimi tudi o indolentno-
sti krajanov do sprejernanja raznih funkcij in nalog.

* * *

ZRVS Ima novsga predsednika - Na zadnji seji KO ZRVS, ko so počaslili
spomin na pred nekaj tedni umrlega predsednika Radovana Tavzesa. so za
novega predsednika KO ZRVS Tabor imenovali Igorja ZupančiCa iz llirske
ulice.

* * *

Dobro opravliene va|« CZ - V tem mesecu )e bll v naši občini opravljen
pregled usposobljenosti splošnih enot CZ. Nase enote so 11. oktobra tekmo-
vale skupno z enotami KS Ledina. Tekmovalo je 9 ekip. Prvo mesto je zasedla
ekipa Veletekstila, drugo pa ekipa Konusa.

Za 8. oktober je bil napovedan pregled usposobljenotti enot prve medicin-
ske pomoči, ki smo se ga sicer udeležili, na žalost pa nismo tekmovali, ker
nismo imeli popolne ekipe.
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